
PROTOKÓŁ NR 4/24
 z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej

które rozpoczęło się 02 sierpnia 2024r.

Posiedzenie rozpoczęło się w dniu 02.08.24 o godzinie 07:47, a zakończyło o godz 08:00
Uczestniczyli w nim Członkowie Komisji:

1. Małgorzata Staręga – Przewodnicząca Komisji
2. Andrzej Machnica
3. Karol Przybylak
4. Kamila Pietraszek
5. Monika Wojterek
6. Honorata Jończak-Cesarz
7. Ewa Pędziwiatr 
8. Beata Espenschied

Nieobecni członkowie komisji: Mariusz Kubiak, Dagmara Rodowicz, Anna Zagrobelna

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Elżbieta Zakrzewska
2. Tadeusz Cwynar
3. Stanisław Schmidt 
4. Dorota Czyżak

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3.  Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały na  VI  Nadzwyczajną  sesję  Rady Miejskiej  w 
Kowarach w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kowary.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Ad 1
Posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca 
p. Małgorzata Staręga.

Ad. 2
Przewodnicząca  przeczytała  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został  przyjęty  jednogłośnie,  w 
głosowaniu wzięło udział 8 radnych (8 radnych za).

Ad.3 Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwały na VI sesję Rady Miejskiej w Kowarach w  
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kowary.
Przewodnicząca komisji o omówienie projektu uchwały poprosiła Panią Agatę Młodawską, która 
poinformowała, iż w związku z bardzo złym stanem technicznym dachu na obiekcie szkolnym przy 
ul. Staszica, wystąpiła konieczność rozpoczęcia realizacji zadnia już w tym roku – z zakończeniem 
w przyszłym.    
Po  przeprowadzonej  dyskusji  projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie.  W głosowaniu 
wzięło 8 radnych (8 radnych za).

Ad.4. Sprawy różne. 
W sprawach  różnych  głos  zabrała  głos  Pani  Burmistrz,  która  poinformowała,  iż  w  przyszłym 
tygodniu powinna rozpocząć się procedura pozyskania terenów pod odwierty, a co za tym idzie ich 
realizacja – potwierdzenie miejsca docelowego studni głębinowych.

Ad.5 Zamknięcie posiedzenia komisji.



Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała:                                                     Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej
 Małgorzata Staręga                                                                           Małgorzata Staręga


